
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde på Krohaven 

Onsdag den 29. maj 2024 kl. 15.00-19.00. 

 

Tilstede: 

Gert Løkke Leth, Inge Christensen, Maj-Britt Homann Hjortmose, Ole Nørgaard Nielsen, Vivi Svane samt 
Bettina Birkkjær Bendtsen. 

Afbud fra Karen Haurum, Lizzie Sørensen, Maj-Britt Homann Hjortmose og Greta Rusbjerg. 

Ordstyrer: Vivi Svane 

Referat: 

Værdier og politikker kl. 15.00-18.00: 

• Beboerne skal have medbestemmelse og være herre i eget liv 
• Vi ser det enkelte menneske 
• Vi ser alle mennesker som unikke og værdifulde 
• Vi bevarer og understøtter den enkeltes værdighed 
• Åbenhed og gennemsigtighed i kommunikation for at opbygge tillid 
• Plejeboligerne ved Krohaven er et lille og overskueligt hjem 
• Vi tilstræber livsglæde og kvalitet i beboerne hverdag. 

 

Ordinær dagsorden kl. 18.00-19.00: 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 20.03.2024 
Referatet godkendt. 
 

2. Budget og økonomi 2024/25 
Bettina lavede et oplæg med oversigt over Krohavens budget. Hun gennemgik budgettet og 
informerede om belægningsafregning, afregning for fællesarealerne, døgnforplejningen i forhold til 
indkøb af mad og køkkendrift, fælles finansiering af elever for plejehjemmene m.v.  
 
Der forventes 1% reduktion i budgettet for social- og sundhed i 2025.  
 
Ønsker for 2025: At der ikke sker serviceforringelser.  
 

3. Kommunalt tilsyn 2024 
Rapport fra tilsynet er udsendt med dagsordenen. Tilsynsrapporten blev gennemgået.  
 

4. Nyt fra Krohaven 
Projekt op på fuld tid – 3 parts forhandlinger. Er der et ønske om fuldtidsbeskæftigelse blandt de 
deltidsansatte, kan det forhøjede timeantal ikke nødvendigvis forventes at blive på Krohaven.  
Sansehaven er på standby.  
Der er et fantastisk godt samarbejde med børnehaven. Ved sidste arrangement var det beboerne, 
som besøgte børnehaven, hvilket var en succes. Børnene har spurgt til, ”hvornår de gamle kommer 
igen”. 
På fredag kommer en veteranbilklub på besøg.  
Sankthansfest fredag den 21. juni 2024 for beboere. 
Der har været afholdt et fælles arrangement med dagcenteret og erfaring herfra viser, at man 
fremover skal arbejde ud fra et max. antal deltagere af hensyn til beboerne. 



 
5. Nyt fra Krohavens Venner 

Der har været bestyrelsesmøde og fra september starter fredagscafé op med lidt underholdning og 
mulighed for at købe en øl eller et glas vin. Arrangementet vil blive afholdt en gang om måneden, 
formentlig fra kl. 15.00-17.00. 
 
 

6. Nyt fra Ældrerådet 
Afbud fra Karen Haurum. 
 
 

7. Punkter til næste møde 04.09.24 kl. 15.00-17.00. 
Principperne for Krohaven og punktet ”bordet rundt” erstatter ”nyt fra Krohaven”, ”nyt fra Krohavens 
venner” og ”nyt for ældrerådet”. 
 

8. Ordstyrer til næste møde: 
Ole Nørgaard Nielsen. 
 

9. Evt. 
Der har været afviklet et inspirationsmøde for plejeboligledere og formænd for bestyrelserne ved 
plejecentrene i Holstebro kommune vedrørende rolle for henholdsvis plejeboligleder og formand i 
bestyrelsen. Til mødet var inviteret repræsentanter fra skole- og børneområdet. Inge fortæller, det 
var et godt møde med dialog og erfaringsudveksling. 
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